
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Akademického senátu FMVEU zo dňa 17. 9. 2015 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie počtu uchádzačov na FMV pre ak. rok 2016/2017 

3. Rôzne 

 

Ad 1.  
Predsedníčka AS FMV Ing. Eva Jančíková, PhD. privítala prítomných členov AS FMV. 

Všetci prítomní členovia AS FMV súhlasili s programom rokovania. 

 

Ad 2. 

Prodekan FMV, dr. Černota, predstavil návrh počtu uchádzačov pre I. a II. stupeň štúdia na 

FMV pre ak. rok 2016/2017. Návrh je v prílohe tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie o schválení počtu uchádzačov pre I. a II. stupeň štúdia na FMV pre ak. rok 

2016/2017: 

PRÍTOMNÍ:    9 

ZA:     9 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA:    0 

 

Uznesenie č. 1: AS FMV EU v Bratislave na svojom zasadnutí dňa 17. 9. 2015 

prerokoval a schválil jednomyseľne a bez pripomienok návrh počtu uchádzačov pre I. 

a II. stupeň štúdia na FMV pre ak. rok 2016/2017. 

 

Ad 3. 

- 

 

Bratislava 17. 9. 2015 

Zapísal: doc. Ing. Martin Grešš, PhD. 

 

Ing. Eva Jančíková, PhD. 

predsedníčka AS FMV 


